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Cross-Section Plan Of Building In The Phase
期數中的建築物的橫截面圖

Cross - Section 2  
橫截面 2

1.		D  otted line denotes the level of the lowest residential floor.
2.		  denotes height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
3.	 The part of Hong Ning Road adjacent to the building is 11.25 metres above the 

Hong Kong Principal Datum.
4.	 The part of Emergency Vehicular Access (E.V.A.) adjacent to the building is 10.58 

metres to 11.40 meters above Hong Kong Principal Datum.

1.	 		 	 虛線為最低住宅樓層水平。
2.	 		 	 代表香港主水平基準以上高度 (米)。
3. 	 毗連建築物的一段康寧道為香港主水平基準以上11.25米。
4. 	 毗連建築物的一段緊急車輛通道為香港主水平基準以上10.58米至11.40米。
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Cross - Section 3  
橫截面 3

Cross-Section Plan Of Building In The Phase
期數中的建築物的橫截面圖

1.		D  otted line denotes the level of the lowest residential floor.
2.		  denotes height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
3.	 The part of Yue Man Square adjacent to the building is 7.35 metres to 8.27 metres 

above the Hong Kong Principal Datum.
4.	 The part of Mut Wah Street adjacent to the building is 12.56 metres to 17.54 

metres above the Hong Kong Principal Datum.

1.	 		 	 虛線為最低住宅樓層水平。
2.	 		 	 代表香港主水平基準以上高度 (米)。
3.	 毗連建築物的一段裕民坊為香港主水平基準以上7.35米至8.27米。
4. 	 毗連建築物的一段物華街為香港主水平基準以上12.56米至17.54米。
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Elevation 1
立面圖 1

Elevation Plan 
立面圖

Elevation 2
立面圖 2
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The Authorized Person for the Phase certified that the elevations shown on 
this plan: 
(a) 	are prepared on the basis of the approved building plans for the Phase 

as of 6 June 2019 and 2 March 2020; and 
(b) 	are in general accordance with the outward appearance of the Phase.

期數的認可人士證明本圖顯示的立面：
(a)	以2019年6月6日及2020年3月2日的情況為準的期數的經批准的建
築圖則為基礎擬備；及

(b)	大致上與期數的外觀一致。
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Elevation 3
立面圖 3
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The Authorized Person for the Phase certified that the elevations shown on 
this plan: 
(a) 	are prepared on the basis of the approved building plans for the Phase 

as of 6 June 2019 and 2 March 2020; and 
(b) 	are in general accordance with the outward appearance of the Phase.

期數的認可人士證明本圖顯示的立面：
(a)	以2019年6月6日及2020年3月2日的情況為準的期數的經批准的建
築圖則為基礎擬備；及

(b)	大致上與期數的外觀一致。
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Elevation Plan 
立面圖

Elevation 1
立面圖 1
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Key Plan 指示圖
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The Authorized Person for the Phase certified that the elevations shown on 
this plan: 
(a) 	are prepared on the basis of the approved building plans for the Phase 

as of 6 June 2019 and 2 March 2020; and 
(b) 	are in general accordance with the outward appearance of the Phase.

期數的認可人士證明本圖顯示的立面：
(a)	以2019年6月6日及2020年3月2日的情況為準的期數的經批准的建
築圖則為基礎擬備；及

(b)	大致上與期數的外觀一致。
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Elevation Plan 
立面圖
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The Authorized Person for the Phase certified that the elevations shown on 
this plan: 
(a) 	are prepared on the basis of the approved building plans for the Phase 

as of 6 June 2019 and 2 March 2020; and 
(b) 	are in general accordance with the outward appearance of the Phase.

期數的認可人士證明本圖顯示的立面：
(a)	以2019年6月6日及2020年3月2日的情況為準的期數的經批准的建
築圖則為基礎擬備；及

(b)	大致上與期數的外觀一致。


